



PALM HILLS
DEVELOPMENTS

Cairo: 13th of August 2025

القاهرة في: 13 أغسطس 2025

**Summary of the resolutions approved
by the members of BoD of Palm Hills
Developments**

**ملخص القرارات التي وافق عليها السادة أعضاء
مجلس إدارة شركة بالم هيلز للتعمير**

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

The Following is the summary of the resolutions approved by the members of Board of Directors of Palm Hills Development "SAE" in the board of directors meeting held on Wednesday, August 13, 2025, through the modern means of communication. The members Board of Directors approved the following decisions:

فيما يلي ملخص القرارات التي وافق عليها السادة أعضاء مجلس إدارة شركة بالم هيلز للتعمير "ش.م.م" في اجتماع مجلس إدارة الشركة المنعقد يوم الأربعاء الموافق 2025/8/13 عن طريق وسائل الاتصال الحديثة. وقد وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على القرارات التالية:

1. Approval of the financial statements and the profit and loss account for the fiscal period ending on 30 June 2025.

1. الموافقة على الميزانية وحساب الأرباح والخسائر عن الفترة المالية المنتهية في 30 يونيو 2025 .

برجاء التكرم بالإحاطة بأن ملخص قرارات المجلس يتضمن كافة المعلومات الجوهرية التي يجب الإفصاح عنها وفقاً لأحكام قانون المال ولائحته التنفيذية والقواعد والقرارات الصادرة تنفيذاً لهما.



مرفى أبو الوالنا

Head office

Smart Village, A4-B83
Kilo28, Cairo/Alexandria desert road
Abou Rawash, Egypt
Tel: +(202) 3535 1200
Fax: +(202) 3535 1208/1209

www.palmhillsdevelopments.com

Call center: 19PHD

Main sales office

1, ElKamel Mohamed St,
Zamalek, Cairo-Egypt
Tel: +(202) 2737 5533
Fax: +(202) 2737 2022